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Besluitenlijst van het Presidium van de gemeenteraad van Steenbergen.   

 

Op:  20 januari 2014 

Aanvang:  19.30 uur 

Locatie:  de raadszaal van het gemeentehuis 

 

Aanwezig: J.A.M. Vos   voorzitter 

 

 C.F. Zijlmans   lid 

 W.A.M.  Baartmans  lid 

 G.G. de Neve   lid 

 J..G. Ooms   lid  

 C.A.M. Korst-Dingemans lid 

  P.W.A. Lelpolder  lid 

 V.J. van den Bosch  lid  

 W.J. van den Berge  lid 

 

 E.P.M. van der Meer  griffier 

 

Afwezig: J.W. Boluijt   lid 

 

Pers: 1 

Omroep: n.v.t.  

Publieke tribune:  1 

 
 

1. Opening. 
De heer Boluijt is wellicht later.  

 
2. Vaststelling agenda. 

De agenda wordt vastgesteld zonder wijzigingen.  

 
3. Besluitenlijst  9 december 2013. 

De heer Van den Berge heeft de volgende opmerkingen over de besluitenlijst van het presidium van 

9 december. 

 

Pagina 2: 

Agendapunt 8:  

Kopje: bezuiniging privatisering tennisparken 

1. Bij: De heer Zijlmans ziet geen rede om het uit te stellen: 

- HWデ ┘ﾗﾗヴSﾃW けヴWSWげ ┘ｷﾃ┣ｷｪWﾐ ｷﾐ ヴWSWﾐげく HWデ ヮヴWゲｷSｷ┌ﾏ ｪ;;デ ｴｷWヴﾏWW ;ﾆﾆﾗﾗヴSく 
2. Bij: De heer van den Berge geeft aan dat het college iets moet rechtzetten: 

- D;デ けｷWデゲげ ｷゲ ┣ﾗ ﾗﾐS┌ｷSWﾉｷﾃﾆく D;デ けｷWデゲげ HWデヴﾗa SW ｪ;ﾐｪ ┗;ﾐ ┣;ﾆWﾐ ｷﾐ S;デ SﾗゲゲｷWヴく HWデ ヮヴWゲｷSｷ┌ﾏ ｪ;;デ 
akkoord met deze wijziging.   
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3. De zin uitgesproken door mevrouw Lepolder kan de heer van den Berge niet thuis brengen. 

Mevrouw Lepolder heeft geen behoefte aan aanpassing van de zin in de besluitenlijst. De heer Van 

den Berge gaat daarmee akkoord. De zin wordt niet aangepast.     

  

Kopje: wijziging APV.  

4. Bij: De heer Zijlmans vraagt of er een aangepast voorstel komt. 

- Voorstel waarvoor? Volgens de heer Van den Berge betrof dit de aanvangstijd waarop men in de 

sporthoreca aan de alcohol mocht gaan. Het presidium gaat akkoord met deze aanpassing van de 

besluitenlijst.    

 

Kopje: verbreed gemeentelijk rioleringsplan 2014-2019 

5. Bij: mevrouw Korst geeft aan dat de heer Van den Berge zelf eerder weg is gegaan.  

- De heer Van den Berge geeft aan dat hij om 23:00 uur is hij weggegaan omdat hij de volgende 

ochtend alweer om 06:00 uur op moest.  

Mevrouw Korst geeft aan dat de heer Van den Berge naderhand iets op de agenda heeft laten 

zetten over de riolering op basis waarvan mevrouw Korst de opmerking heeft gemaakt. Zij geeft 

aan dat de heer Van den Berge om 23:00 uur de vergadering heeft verlaten en op basis daarvan het 

onderwerp op de agenda heeft laten plaatsen. Het presidium gaat akkoord met de verduidelijking.        

6. Bij: de voorzitter geeft aan dat de heer van den Berge het recht heeft te bespreken in de 

vergadering. 

- けHWゲヮヴWﾆWﾐげ ﾏﾗWデ けゲヮヴWﾆWﾐげ ┣ｷﾃﾐく HWデ ヮヴWゲｷSｷ┌ﾏ ｪ;;デ ;ﾆﾆﾗﾗヴSく   
 

Agendapunt 10 betrekken presidium bij besluitvorming verkiezingen, pagina 3. 

7. Bij: De heer Van den berge geeft aan dat mensen die op de stembureaus komen te zitten getoetst 

dienen te worden.   

- De heer Van den Berge heeft aangegeven dat er in steenbergen ook personen zijn die door de 

voorzitter van het centraal stembureau uitgesloten zijn om ooit nog zitting te nemen op een 

stembureau en dat daar op getoetst dient te worden. Het presidium gaat akkoord.  

8. Bij: de meerderheid van het Presidium adviseert positief aan het college. 

- Waarop adviseert het presidium positief? De heer Van den Berge geeft aan dat hij het van belang 

acht dat er aangegeven wordt dat er in ieder geval positief besloten is over het voorstel om geen 

raadsleden of wethouder of mensen die op de lijst voorkomen zitting nemen in stembureaus. Het is 

belangrijk dat objectief wordt vastgelegd dat dit de mening is van het presidium. De heer Zijlmans 

geeft aan dat dit in het voorstel staat. En in de besluitenlijst vastgelegd is. Dit vindt hij overdreven. 

De voorzitter geeft aan dat het geen kwaad kan. Het presidium besluit positief over deze wijziging.     

 

9. Bij: De heer Van den Berge geeft aan dat het eerder gedaan had moeten worden. Er wordt dan een 

verkiezingsthema van gemaakt.  

- ‘dan’ moet ‘nu’ zijn. Het presidium heeft geen bezwaar tegen de wijziging.     
  

Met deze wijzigingen wordt de besluitenlijst vastgesteld.  
 

4. Ingekomen stukken en mededelingen.  
Ingekomen stuk:  

Van het ministerie van BIZA. Betreft training omgang agressie en geweld voor raadsleden. Mevrouw 

Lepolder geeft aan dat je hier als raadslid steeds meer te maken mee krijgt ook via de digitale 

wereld. Wellicht kan hier aandacht aan geschonken kan worden in verband met de introductie. 

Eenvoudige kaders stellen en bij wie kan je terecht als er zich iets voordoet. Dit wordt op een 

praktische wijze vanuit de eigen organisatie opgepakt. Het presidium gaat hiermee akkoord.   

 
Mededelingen door de voorzitter: 

A. Er is een verzoek van de SLOS voor een lijsttrekkersdebat. Het college heeft besloten de 

raadzaal op 15 maart ter beschikking te stellen voor het jongeren debat (’s ochtends) en het 
lijsttrekkersdebat (’s middags). De organisatie is in handen van de SLOS.  
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B. De BNdestem heeft in overleg met de griffie aangegeven op donderdag 13 maart een 

lijsttrekkersdebat te willen organiseren. De locatie en verdere informatie wordt nader bekend 

gemaakt.   

 

C. De voortgang van het opstellen van een gedragscode heeft meer tijd nodig dan gedacht. De 

griffier geeft hier een toelichting op. Het presidium gaat akkoord om de gedragscode na de 

verkiezingen vast te stellen.  

 

D. De datum voor de beeldvormende vergadering woonvisie wordt 18 februari 2014. De heer Van 

den Berge vraagt of dit de reactie van het college is. Mevrouw Korst geeft aan dat er twee 

datums rouleerden. De griffier geeft een toelichting op de datumkeuze. Het presidium gaat 

hiermee akkoord.   

 

E. De burgemeester geeft aan dat een aantal burgers het initiatief genomen hebben om een petitie 

het leven te doen zien. Deze mensen willen deze petitie graag aanbieden aan de gemeenteraad. 

De voorzitter stelt voor dit als ingekomen stuk te behandelen in de raadsvergadering van 30 

januari. Dit is in afwijking van het reglement van orde. De burgemeester geeft aan dat wij dit als 

ingekomen stuk zouden kunnen agenderen voor 30 januari. De woordvoerder zou om 19:30 uur 

de gelegenheid moeten krijgen de petitie kort toe te lichten en dat is het dan. Later wordt 

gekeken wat er rondom dit onderwerp nog meer moet gebeuren, maar zo krijgt het een mooie 

plek in de vergadering. De heer Ooms geeft aan dat hij ingenomen is hiermee en dat dit in het 

verleden wel eens anders was. Hij steunt het voorstel. De heer De Neve geeft aan dat in de 

verordening staat dat we dit om 19:15 uur in de hal doen. Maar hij vindt het een goed voorstel 

dat dit aan het begin van de vergadering plaatsvindt en hij steunt het voorstel. De burgemeester 

geeft aan dat als het een ingekomen stuk is het daarmee dan ook meteen afgehandeld is in de 

vergadering.     

 

5. Evaluatie raadsvergadering van 19 december 2014. 

De heer Van den Berge geeft aan dat hij boos de vergadering verlaten heeft omdat de raad zich niet 

aan haar eigen spelregels hield. Een commissielid is geschoffeerd omdat er een voorstel is 

behandeld dat niet was afgestemd met dat commissielid. Hij was heel moe door andere oorzaken. 

De situatie met de burgemeester was vlak daarvoor. Hij wil de dicussie niet over doen. Hij wil er een 

punt van maken en dit voor een later moment  agenderen. Wanneer de raad een commissie instelt 

moet die commissie op een fatsoenlijke manier met elkaar omgaan en dan moeten de regels 

gerespecteerd worden die wij met zijn allen vaststellen. Als wij dat niet meer doen is de orde echt 

zoek. Hij betreurt de gang van zaken. De voorzitter geeft aan dat het presidium hier kennis van 

neemt.  

 

Mevrouw Korst geeft aan dat zij zeer verbaasd is dat de heer Van den Berge zonder reden de 

vergadering verliet. Hij ging niet echt weg, maar kwam nog vijf keer in beeld en verstoorde enigszins 

de orde. Er is een afspraak dat wij de raadsvergadering niet verlaten. Mevrouw Korst geeft aan dat 

de heer Van den Berge zijn functie eerder had neergelegd. Zij geeft aan dat de raadsvergadering 

zich hier niet voor leent. De voorzitter geeft aan dat dit is voor besproken. De heer Van den Berge 

neemt afstand van de verklaring van het CDA en geeft aan dat er niets van klopt.   

 

6. Evaluatie commissies van 15 en 17 januari 2014. 

Vanuit de commissie R&E komt de tweede supermarkt Dinteloord op de agenda van de 

commissievergadering van februari. Mevrouw Lepolder geeft aan dat de vergadering R&E rommelig 

geleid werd.      

 

7. Agenda raadsvergadering 30 januari 2014. 

Hamerstukken: 

Subsidiebeleid / subsidieverordening. 
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Notitie toekomstig beheer ontmoetingscentrum en sporthal 't Cromwiel. 

Wijziging verpachtingsvoorwaarden van kermissen. 

Vaststelling controleprotocol 2013. 

Het presidium gaat akkoord.  

8. Verkiezingen. 

De griffier geeft een toelichting op het draaiboek. Het verkiezingsdraaiboek aan zoals dit is 

aangepast naar aanleiding van de vergadering van het presidium van 9 december 2013. De 

aanpassingen/besluiten treft u gefluoresceerd aan. Tevens treft u een memo aan over een aantal 

beslispunten. U wordt verzocht hierover een besluit te nemen. In deze memo wordt u verwezen naar 

een aantal stukken die op het besloten deel van het raadsinformatiesysteem staan. Dit betreffen 

offertes voor het inwerkprogramma van de raad. 

Opmerking over de tablets door de griffier: de tablets mogen ingeleverd worden of overgenomen 

worden.   

De heer Zijlmans vraagt of de tablets echt vervangen moeten worden. De griffier geeft aan dat de 

veroudering van de tablets met zich meebrengt dat het beter is om nieuwe tablets te vervangen. De 

heer De Neve geeft aan dat hij vindt dat de nieuwe raad hierover zou moeten beslissen.  

De heer Zijlmans geeft aan dat er over de informateur nog geen besluit genomen is.  

De griffier geeft aan dat dit overgelaten zou worden aan de onderhandelaars bij de coalitievorming.  

 

Het presidium gaat akkoord met de voorstellen in het aangeboden stuk. 

 

9. Rondvraag. 
Er zijn geen rondvragen.  

 

10. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering om 20:00 uur.  

 
   Aldus besloten in de vergadering van het presidium van 10 februari 2014. 

  

             Griffier   de voorzitter  

 

 

 

 

            drs. E.P.M. van der Meer  J.A.M. Vos 

 


